



Town Hall Meetings

RECREATIONAL FACILITY FEEDBACK

SURVEY

The City of Elliot Lake is holding 2 town hall meetings to present information and gather feedback on the city's proposed recreational facilities.

VIRTUAL EVENT

WEDNESDAY AUGUST 11TH STARTING AT 6:00PM

Presented on Zoom and broadcast live on the City of Elliot Lake website and Eastlink Channel 10.

RSVP for Zoom link by emailing: info@elliotlake.ca

LIVE EVENT

THURSDAY AUGUST 12TH STARTING AT 6:00PM

Presented at Collins Hall. Limited to 150 attendees.

RSVP by emailing: info@elliotlake.ca or by calling: 705-848-2287 ext 2104

Unable to attend? Please contact us to provide any questions or comments to be read at the meeting.

The Town Halls will discuss and offer information on 2 different building types. We value your input. After the events, please complete the following and drop it off at City Hall or the Elliot Lake Public Library by August 20th, 2021.

You can also complete the poll online at: elliotlake.ca/rectownhallpoll

The City has two building options available, which would you prefer to see in the community?

☐ Pre-engineered construction

☐ Traditional construction

Comments _____

SONDAGE

La ville d'Elliot Lake entretiendra 2 séances de discussion ouverte pour présenter des renseignements et recueillir des commentaires au sujet des aménagements récréatifs proposés pour la ville.

ÉVÉNEMENT VIRTUEL

LE MERCREDI 11 AOÛT COMMENÇANT À 18 H

Présenté sur Zoom et diffusé en direct sur le site Web de la ville d'Elliot Lake et sur la chaîne 10 Eastlink.

RSVP pour un lien de Zoom en envoyant un courriel à: info@elliottlake.ca

ÉVÉNEMENT DEVANT LE PUBLIC

LE JEUDI 12 AOÛT COMMENÇANT À 18 H

Présenté au Collins Hall. Limité à 150 participants.

RSVP en envoyant un courriel à: info@elliottlake.ca ou en appelant le: 705-848-2287 poste 2104

Empêché de participer? Veuillez communiquer avec nous si vous voulez fournir des questions ou des commentaires à être lus à la réunion.

Lors des séances de discussion ouverte, nous discuterons et offrirons des renseignements au sujet de deux genres de bâtiment différent. Nous valorisons vos suggestions. Après les événements, veuillez compléter ce qui suit et laissez-le à l'hôtel de ville ou à la bibliothèque publique d'Elliot Lake avant le 20 août 2021.

Vous pouvez compléter le vote en ligne à: elliottlake.ca/rectownhallpoll

La ville a deux options de bâtiment disponible, lequel préféreriez-vous avoir dans la communauté?

☐ construction préfabriquée

☐ construction traditionnelle

Comments _____

